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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

През изминалата седмица в сградата на Българска търговско-промишлена палата се проведе Кръгла маса на
тема "Подобряване работата на трансграничните железопътни преходи на Република България", организирана от
Асоциация по железопътна сигнализация, автоматика, комуникация и индустрия (RASTIA) и Клъстер "Зелен
транспорт", с подкрепата на Българската търговско-промишлена палата. В работата на Кръглат... 

Във връзка с изтичане на мандата му е за принос в развитието на двустранните икономически отношения В края
на своя 4-годишен мандат Окан Пакбеше, търговски съветник в Посолството на Турция в София, посети отново
Българската търговско-промишлена палата и разговаря с председателя Цветан Симеонов. На срещата бе
изразено взаимно удовлетворение от съвместната работа през изминалия мандат.. Симеонов п... 

Нови текстове в ключовата наредба за работното време, почивките и отпуските станаха отличен пример как
калпавото нормотворчество успява с един удар да наруши европейските директиви, да възложи нова
административна тежест на работодателя, а в същото време да не защити правата на служителите, пише в. "Сега".
Става дума за някои особени случаи на работа, при които се налага сумирано изчисляване на ... 

Нови текстове в ключовата наредба за работното време, почивките и отпуските станаха отличен успяха с един удар
да нарушат европейските директиви, да възложи нова административна тежест на работодателя, а в същото
време да не защити правата на служителите. Става дума за някои особени случаи на работа, при които се налага
сумирано изчисляване на работното време, дежурство или време на разположение. ... 

Заглавие: Кръгла маса на тема "Подобряване работата на трансграничните железопътни преходи на Република
България"
Дата: 20.09.2022 14:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БТПП отличи търговския съветник в Посолството на Турция с почетна диплома
Дата: 20.09.2022 10:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Синдикати и работодатели в спор за работното време
Дата: 20.09.2022 14:08
Медия: Зарата

Заглавие: С 4 часа отгоре: Нова наредба за работното време разбунтува синдикатите
Дата: 20.09.2022 13:04
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: ТПП-Добрич реализира втори проект в рамките на инициативата EU4Business на Европейския съюз
Дата: 19.09.2022 14:35

https://www.bcci.bg/news/19043
https://www.bcci.bg/news/19042
https://zarata.info/%D1%81%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B8-%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%B2-%D1%81%D0%BF%D0%BE%D1%80-%D0%B7%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1/
https://novini.vratsa.eu/bg/s-4-chasa-otgore-nova-naredba-za-rabotnoto-vreme-razbuntuva-sindikatite/
https://dobrudjabg.com/novina/tpp-dobrich-realizira-vtori-proekt-v-ramkite-na-iniciativata-eu4business-na-evropeiskiq-syiuz/81605


Интервю с г-н Герман Германов, Главен секретар на ТПП-Добрич и ръководител на проект
"SUCCESS"Въпрос:Тази година ТПП-Добрич реализира втори проект в рамките на инициативата EU4Business на
Европейския съюз. Какви бяха целите и основните дейности?Г.Г.: Инициативата EU4Business на Европейския
съюз се управлява от ЕВРОПАЛАТИ, с 95% съфинансиране от ЕС.Нашият проект бе в партньорство с Бизнес
Инкубатор... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

В рамките на втората Швейцарско-българска програма за сътрудничествоНа 20.09.2022 г. заместник-министър
председателят по управление на европейските средства Атанас Пеканов и посланикът на Конфедерация
Швейцария в България – Н.П. Реймунд Фурер подписаха Рамково споразумение между Правителството на
Република България и Федералния съвет на Конфедерация Швейцария за изпълнението на Втори швейцарски
пр... 

Парите са по програма за намаляване на различията с останалите страни от ЕСНа 20.09.2022 г. заместник-
министър председателят по управление на европейските средства г-н Атанас Пеканов и посланикът на
Конфедерация Швейцария в България – Н.П. Реймунд Фурер подписаха Рамково споразумение между
Правителството на Република България и Федералния съвет на Конфедерация Швейцария за изпълнението на
Втори шв... 

Българският износ към Франция се е увеличил с 35% през първите 5 месеца на тази година в сравнение със
същия период на миналата година. Това обяви министърът на икономиката Никола Стоянов, който участва в
събитие за новия бизнес сезон на Френско-българската търговска и индустриална камара в хотел "Хаят Риджънси
София". "Радостно е, че нашите продукти могат да се продават на един от най-конкурентни... 

През 2021 г. официалната стойност на търговския стокообмен между двете страни се е увеличила с около 100
процента, казва Н. Пр. Сейед Мохаммад Джавад РасулиРазговаряме с посланика на Иран, Н. Пр. Сейед
Мохаммад Джавад Расули за отношенията между Иран и България. "В момента има възможност за пренос на
ирански газ за България през Турция и Азербайджан. Имаме газопровод с Турция и изнасяме газ за таз... 

Първи ден от участие в сесията на ОС на ООН на българската правителствена делегация, водена от министър
Николай Милков в Ню Йорк за участие в 77-ата сесия. Българската делегация взе участие в Среща на върха по
трансформиране на образованието. Събитието бе открито от генералния секретар на ООН Антонио Гутереш. Чрез
видеообръщение в срещата се включи българският президент Румен Радев, който потвърди... 

Медия: Добруджа

Заглавие: България получава 92,5 млн. швейцарски франка
Дата: 20.09.2022 14:32
Медия: Economy

Заглавие: Атанас Пеканов: България получава от Швейцария 92,5 млн. швейцарски франка помощ
Дата: 20.09.2022 13:51
Медия: Епицентър

Заглавие: Ръст от 35% на българския износ за Франция отчита бизнесът
Дата: 20.09.2022 12:36
Медия: ПИК

Заглавие: Посланикът на Иран: Готови сме да доставяме газ на България и Европа. Имаме богати залежи
Дата: 20.09.2022 12:22
Медия: Епицентър

Заглавие: Българската делегация с участие в Ню Йорк за сесия на Общото събрание на ООН
Дата: 20.09.2022 11:37
Медия: News.bg

https://www.economy.bg/economy/view/52258/Bylgariya-poluchava-925-mln-shvejcarski-franka
http://epicenter.bg/article/Atanas-Pekanov--Balgariya-poluchava-ot-Shveytsariya-92-5-mln--shveytsarski-franka-pomosht/293629/2/0
https://pik.bg/%D1%80%D1%8A%D1%81%D1%82-%D0%BE%D1%82-35-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%BE%D1%81-%D0%B7%D0%B0-%D1%84%D1%80%D0%B0%D0%BD%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%BE%D1%82%D1%87%D0%B8%D1%82%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-news1129579.html
http://epicenter.bg/article/N--Pr--Seyed-Mohammad-Dzhavad-Rasuli--Iran-e-gotov-da-dostavya-gaz-na-Evropa-i-Balgariya/293608/11/34
https://news.bg/politics/balgarskata-delegatsiya-s-uchastie-v-nyu-jork-za-sesiya-na-obshtoto-sabranie-na-oon.html


Стокообменът между двете страни е над 2 милиарда евро за миналата година Българският износ към Франция се
е увеличил с 35% през първите 5 месеца на тази година в сравнение със същия период на миналата година. Това
обяви министърът на икономиката Никола Стоянов, който участва в събитие за новия бизнес сезон на Френско-
българската търговска и индустриална камара. "Радостно е, че нашите продукти мога... 

След двегодишна пауза поради епидемичната ситуация, Международният технически панаир се завърна със
своето 76-о издание. Констатираме съживяване на интереса от страна на бизнеса и нашата амбиция е да
надграждаме този интерес, заяви на пресконференция днес Главният директор на Международен панаир
Пловдив доц. д-р Иван Соколов по повод откриването на есенното индустриално изложение. В нея се включих... 

България, Германия и Словакия ще получат допълнителни 111.5 милиона евро чрез REACT-EU по линия на
Европейския социален фонд, за да помогнат на работниците и търсещите работа, да подкрепят здравните услуги и
да постигнат устойчиво социално-икономическо възстановяване. В България 18.6 милиона евро ще покрият
основните нужди на уязвимите групи, като например храна. Ваучери ще бъдат раздадени и на хо... 

Привличането на международни технологични лидери и производства, с висока добавена стойност, променя
икономическата среда в България. Това заяви президентът Румен Радев по време на церемонията по
разширяване на производствения капацитет на завода за модерно оборудване за високо напрежение в Севлиево.
С официалното откриване днес се отбелязват и 60 години от създаването на производствения завод, к... 

Максим Бехар е бивш председател и сега член на Борда на директорите на Българския форум на бизнес лидерите
от 23 години насам. Бехар е световно признат PR експерт, неотдавна влиятелното издание PR Week го обяви за
най-добър PR професионалист в годишната си класация за 2022 година. Завършил е икономика в Прага и
лидерски умения в Harvard Kennedy School. Управлява водещата компания M3 Communications... 

Предприятието инвестира в ново разширение за производство на продукти високо напрежениеНово разширение
за производство на продукти високо напрежение се открива в "Хитачи Енерджи" в Севлиево. С разширението ще
се разкрият и нови 180 работни места, предава БТА. Предприятието отбелязва и 60 години от създаването си.
Новата част на завода е официално пусната в експлоатация през януари 2022 г. Тя е 620... 

Заглавие: Бизнесът отчита ръст от 35% на българския износ за Франция
Дата: 20.09.2022 10:50
Медия: Dunavmost

Заглавие: След 2-годишната пауза Международен технически панаир показва иновациите в индустрията
Дата: 19.09.2022 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: REACT-EU: 55 млн. евро за България в подкрепа на възстановяването след пандемията и заетостта
Дата: 20.09.2022 09:38
Медия: Зов нюз

Заглавие: Привличането на световни технологични производства променят икономиката ни!
Дата: 20.09.2022 14:51
Медия: Gabrovo News

Заглавие: Максим Бехар, PR експерт: Политиката в модерния свят трябва да е изцяло зависима от мнението и
операциите на бизнеса
Дата: 20.09.2022 12:52
Медия: Русе 24

Заглавие: "Хитачи" разкрива нови 180 работни места в Севлиевло
Дата: 20.09.2022 12:04
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Един от трима българи все още няма банкова сметка

https://www.dunavmost.com/novini/biznesat-otchita-rast-ot-35-na-balgarskiya-iznos-za-frantsiya
https://www.chambersz.com/sled-2-godishnata-pauza-mejdunaroden-tehnicheski-panair-pokazva-inovaciite-v-industriyata-47819
https://zovnews.com/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/react-eu-55-mln-evro-za-bulgariya-v-podkrepa-na-vuzstanovyavaneto-sled-pandemiyata-i-zaetostta/
https://www.gabrovonews.bg/news/191125/
https://www.ruse24.bg/novini/Bylgaria/Maksim-Behar-PR-ekspert-Politikata-v-moderniya-svyat-tryabva-da-e-izcyalo-zavisima-ot-mnenieto-i-operaciite-na-biznesa-1399702
https://business.dir.bg/kompanii/hitachi-razkriva-novi-180-rabotni-mesta-v-sevlievlo
https://www.moitepari.bg/spravochnik/art/financialnews/edin_ot_trima_bulgar%7E6cf5b512-4497-422f-bd9a-17a251e74239/


За първите шест месеца на годината обемът им е достигнал 43.6%, спрямо същия период на 2021 г., показва
справка на Paysera България. Най-сериозно присъствие имат международни, междуфирмени и бюджетни
разплащания, следвани от преводи на трудови възнаграждения и такси за обучения. Смята се, че увеличението на
безкасовите плащания допринасят за по-добрата отчетност и растежа на бизнеса.Онлайн плащане... 

С над половин милион лева приходи повече отчита "Слънчев бряг" АД до 31 август 2022 г. в сравнение със същия
период на миналата година, съобщиха от дружеството. През летен туристически сезон 2022 до момента
дружеството реализира постъпления от 1 625 411 лв. без ДДС. В сравнение за периода януари-август 2021 г. тази
цифра е била 1 056 796 лв. без ДДС. "За първите 8 месеца на 2022 г. успяхме да надв... 

Освен това развитата ни вътрешна инфраструктура благоприятства предвижването до чудните кътчета на
стараната, известни със своите минерални води, архитектурни особености и културни ценностиКонгресният
туризъм е една от най-впечетлявашите индустрии в туристическия бранш. Привлекателността му се определя от от
три до пет пъти по-високите приходи в брутния-вътрешен продукт на страната. Причината за п... 

Последните две години промениха начина, по който живеем, учим и работим. Изправени пред масивна промяна,
всички организации вложиха усилия да се адаптират и да поддържат функционирането си от разстояние. В същия
момент организациите са изправени пред предизвикателства поради липса на опит, познания и експертиза в
технологиите. Тук идва ролята на лидерите в индустрията и технологичните партньори. К... 

Нова услуга за бизнес сектора представи в петък, 16.09., Креативен център Русе. С нея всеки бизнесмен ще може
да покани клиентите си с помощта на телефон или компютър да разгледат фирмата му от вътре, да се запознаят с
екипа, контактите и работното време, а също и с някои от най добрите им продукти. Услугата включва създаването
на бизнес профил, чрез който фирмата се визуализира в дигиталното прос... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

През последните 16 години България използва експертизата на Европейската СПА асоциация / ЕСПА/ при
разработването на стандартите, законодателството, категоризирането и сертифицирането на българските СПА
хотели. От 2007-ма година Българския съюз по балнеология и СПА туризъм членува в организацията и като
единствен представител за България отстоява предимствата на страната ни като конкурентна Европе... 

Дата: 20.09.2022 14:50
Медия: Moitepari.bg

Заглавие: "Слънчев бряг" АД значително повишава приходите си през сезон 2022 г.
Дата: 20.09.2022 14:41
Медия: Грамофона

Заглавие: България предлага огромни възможности за конгрeсен туризъм, съчетаващ делова работа и
развлечение
Дата: 20.09.2022 14:20
Медия: Епицентър

Заглавие: Работа отвсякъде, сигурност и добро потребителско преживяване са възможни
Дата: 20.09.2022 14:06
Медия: Твоят Бизнес

Заглавие: Креативен център Русе първи представя иновативна услуга за бизнеса
Дата: 20.09.2022 13:51
Медия: Русе инфо

Заглавие: Чила Мезоси: България трябва да промотира разнообразието от природни дадености и СПА услуги,
които предлага
Дата: 20.09.2022 13:06
Медия: Novini.site

https://www.gramofona.com/turizam/slanchev-bryag-ad-znachitelno-povishava-prihodite-si-prez-sezon-2022-g
http://epicenter.bg/article/Balgariya-predlaga-ogromni-vazmozhnosti-za-kongresen-turizam--sachetavasht-delova-rabota-i-razvlechenie/293637/8/0
https://www.tbmagazine.net/statia/rabota-otvsyakde-sigurnost-i-dobro-potrebitelsko-prezhivyavane-sa-vzmozhni.html
https://rousse.info/%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%B0%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%B5%D0%BD-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%8A%D1%80-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2/
https://novini.site/chila-mezosi-balgariya-tryabva-da-promotira-raznoobrazieto-ot-prirodni-dadenosti-i-spa-uslugi-koito-predlaga/


Българска правителствена делегация, водена от служебния министър на външните работи Николай Милков, е в
Ню Йорк за участие в 77-та сесия на Общото събрание на ООН, съобщават от Министерството на външните работи
(МВнР). Българската делегация участва в Среща на върха по трансформиране на образованието, открита от
генералния секретар на ООН Антонио Гутериш. Президентът Румен Радев във видеообръщение ... 

Общо 285 нови ученици започнаха учебната 2022/2023 година по дуалната система на обучение в партньорски
компании от австрийския проект "Дуално обучение в България"/GODUAL. Така учениците в дуално обучение от
програмата на Стопанската камара на Австрия вече са над 1150. Те се обучават в цялата страна, в 15 различни
специалности, в над 30 гимназии, съобщиха днес организаторите на проекта на конферен... 

От планираните инвестиции за около половин милиард лева в инвестиционната програма на столичното
топлофикационно дружество са реализирани едва 33%Ръководството на "Топлофикация София" и едноличният
собственик на дружеството – Столична община, не са извършили необходимите инвестиции за технологично
обновяване на производството и това е довело до влошаване на финансовото състояние на дружеството. Не... 

Снимка БГНЕС/Михаела Катеринска Служебният кабинет освободи председателя и останалите двама членове на
Комисията за защита на потребителите. За това се разбра от изявление на освободените, цитирано от Нова:
"Служебното правителство на президента Румен Радев извърши поредното безпрецедентно нарушение на
законодателството, като без никакви законови причини прекрати мандата на всички членове на Комис... 

Община Бургас продължава да следи ситуацията и да информира местния бизнес за отворени европейски
програми, по които да се привличат външни средства в тези трудни времена. До 16.12.2022 г. Патентно ведомство
на Република България, с подкрепата на Службата на Европейския съюз за интелектуална собственост (СЕСИС) и
Европейската комисия, предоставя на българските малки и средни предприятия (МСП) възм... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Тя е част от културната програма на чешкото председателство на Съвета на ЕСМеждународна конференция на
тема "Европейската медийна демокрация по време на криза" се провежда днес. Тя е част от проекта Европейски
диалози "Вацлав Хавел", който има за цел да отвори и развие дискусия по теми, определящи посоката на
съвременна Европа, с препратка към духовното наследство на Вацлав Хавел. Конференцията е ... 

Заглавие: Румен Радев: Потвърди постоянния ангажимент на България за качествено и достъпно образование
Дата: 20.09.2022 12:03
Медия: Любословие

Заглавие: Успешният австрийски модел на дуално обучение у нас беше представен на конференция в София  
Дата: 20.09.2022 14:50
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Сметната палата: Гражданите плащат цената за грешки и пропуснати ползи от "Топлофикация София"
Дата: 20.09.2022 14:19
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Служебният кабинет изгони цялата комисия за защита на потребителите
Дата: 20.09.2022 13:41
Медия: Будилник

Заглавие: Бургаският бизнес кандидатства за ваучери за регистрация и защита на интелектуалната собственост
Дата: 20.09.2022 13:11
Медия: Компас

Заглавие: НА ЖИВО: Международна конференция "Европейската медийна демокрация по време на криза"
Дата: 20.09.2022 13:06
Медия: БТВ Новините

https://luboslovie.bg/2022/09/20/%D1%80%D1%83%D0%BC%D0%B5%D0%BD-%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B2-%D0%BF%D0%BE%D1%82%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%B4%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%8F%D0%BD%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B0%D0%BD%D0%B3%D0%B0/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/330922-uspeshniyat-avstriyski-model-na-dualno-obuchenie-u-nas-beshe-predstaven-na-konfe
https://www.investor.bg/a/518-energetika/360415-smetnata-palata-grazhdanite-plashtat-tsenata-za-greshki-i-propusnati-polzi-ot-toplofikatsiya-sofiya
https://www.budilnik.com/sluzhebniyat-kabinet-izgoni-tsyalata-komisiya-za-zashtita-na-potrebitelite/
https://www.kompasbg.com/burgas/item/15603-burgaskiyat-biznes-kandidatstva-za-vaucheri-za-registratziya-i-zashtita-na-intelektualnata-sobstvenost
https://btvnovinite.bg/bulgaria/na-zhivo-mezhdunarodna-konferencija-evropejskata-medijna-demokracija-po-vreme-na-kriza.html


Българска правителствена делегация, водена от министъра на външните работи Николай Милков, е в Ню Йорк за
участие в 77-ата сесия на Общото събрание на ООН. Тази година темата на Общия дебат е "Водоразделен момент:
трансформативни решения на взаимообвързани предизвикателства". Българската делегация взе участие в Среща
на върха по трансформиране на образованието. Събитието бе открито от генералния ... 

Novinite.com, най-голямата англоезична медия в България, стартира нова поредица от интервюта - "Ambassador
Talks" – състояща се от интервюта с посланици или ръководители на дипломатически мисии, акредитирани в
България. Целта е да разберем тяхната гледна точка и мнение относно текущите събития и отношения –
вътрешни, двустранни, и международни. Всяко интервю съдържа 10 еднакви въпроса. Първият ни ... 

Правовият ред и законодателните промени, касаещи постигането на справедлива европейска съдебна система
във всяко отношение е моя лична кауза, поставяща интересите на българското общество пред моите собствени
интереси. Това заяви кандидатът за народни представители от листата с номер 24 в Сливен Галя Хачадурян. ГЕРБ
и СДС са единственият гарант, че добрите политики, реализирани в последното десети... 

За поредна година и общо за 27-ми път Българската хотелиерска и ресторантьорска асоциация (БХРА) ще връчи
годишните си награди на 29 ноември 2022 г. Решението бе взето от Общото събрание на 8 септември на
национално представената организация с 36 регионални структури. Събитието за поредна година ще се проведе в
петзвездния "Гранд хотел Милениум" в София. БХРА е първата професионална организация в ... 

Все повече германци изпитват финансови трудности и не могат да плащат навреме сметките си. Често
единствената възможност да се получат бързо пари в брой са заложните къщи - техният бизнес процъфтява.Който
иска да знаекак се справя Германия икономически, само трябва да преброи клиентите на Николаус Боде. Щом в
заложната му къща в Зигбург има малко клиенти, страната е в добро положение. Но когато хо... 

Цените на селските имоти рязко се покачват в резултат на инфлацията, която последва пандемията от COVID-19,
казват брокери на имоти. По време на пандемията нарасна желанието на хората да имат собствен дом по-близо
до природата, където могат да ходят със семейството си, а дори и да работят дистанционно. Тази тенденция
продължава и досега. Високата инфлация доведе до поскъпване на строителните матер... 

Заглавие: Първи ден от участие в сесията на ОС на ООН на българската правителствена делегация
Дата: 20.09.2022 12:05
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Ambassador Talks: България е Перлата на Балканите и Страната на Розите, Дун Сяодзюн
Дата: 20.09.2022 12:00
Медия: Novinite.bg

Заглавие: Галя Хачадурян: За нас съдебната реформа е справедливост за всички
Дата: 20.09.2022 15:08
Медия: Sliven.NET

Заглавие: БХРА връчва годишните си награди за 27-ми пъти
Дата: 20.09.2022 14:52
Медия: Travel News

Заглавие: Германците все по-често залагат вещите си - трябват им пари
Дата: 20.09.2022 14:21
Медия: Дойче Веле

Заглавие: Инфлацията наду цените на селските къщи
Дата: 20.09.2022 15:38
Медия: Zonaburgas.bg

Заглавие: Мартин Димитров: България е огромен производител на ток, няма как да има режим
Дата: 20.09.2022 15:12
Медия: Факти

https://novinata.bg/bulgaria/parvi-den-ot-uchastie-v-sesiqta-na-os-na-oon-na-balgarskata-pravitelstvena-delegaciq/
https://www.novinite.bg/articles/224765/ambassador-talks-balgariya-e-perlata-na-balkanite-i-stranata-na-rozite-dun-syaodzyun-poslanik-na-kitay-v-balgariya
https://new.sliven.net/sys/news/index.php?id=402421
https://travelnews.bg/bg/news/16636747759933/bhra-vrachva-godishnite-si-nagradi-za-27-mi-pati
https://www.dw.com/bg/germancite-vse-pocesto-zalagat-vesite-si-trabvat-im-pari/a-63179712
https://www.zonaburgas.bg/inflatsiata-nadu-tsenite-na-selskite-kashti/
https://fakti.bg/bulgaria/714497-martin-dimitrov-balgaria-e-ogromen-proizvoditel-na-tok-nama-kak-da-ima-rejim


България е малък консуматор на газ, при минимални усилия няма да има проблем с доставкитеНе са прави
хората, които чертаят катастрофични сценарии по кризата с газа. България е огромен производител на ток, няма
как да има режим. България е малък консуматор на газ, при минимални усилия няма да има проблем с
доставките. Това заяви в "Твоят ден" по NOVA кандидатът за депутат от "Демократична България"... 

Бизнесът настоява да договаряме по икономически сектори с нашите синдикални партньори възнаграждения,
които да отговарят на съответните сектори, вместо да се спуска отгоре една минимална работна заплата, която да
подпира всички работни заплати. Това коментира д-р Милена Ангелова, главен секретар на АИКБ, в ефира на
предаването "Твоят ден" по NOVA NEWS. Така всеки работещ във всеки сектор да получа... 

Заглавие: Предлагат нов начин за определяне на заплатите у нас
Дата: 20.09.2022 15:32
Медия: Flashnews.bg

https://www.flashnews.bg/predlagat-nov-nachin-za-opredelyane-na-zaplatite-u-nas/
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